



**ZGDB**® 温州德邦阀门股份有限公司  
WENZHOU DEBANG VALVE CO., LTD.

**YQDY**® 福建永强阀门制造有限公司  
FUJIAN YONGQIANG VALVE MANUFACTURING CO., LTD.

温州厂址/ADD: 温州市龙湾区永兴街道乐二村纪兴路

Jixing Road, Le'er Village, Yongxing Street, Longwan District, Wenzhou City

福建厂址/ADD: 福建省南坪市政和县同心工业园温州路8号  
No. 8 Wenzhou Road, Tongxin Industrial Park, Municipal and County, Nanping, Fujian Province

电 话/TEL: 0577-8691 4888

传 真/FAX: 0577-8691 4666

邮 箱/E-MAIL: 280691120@qq.com

公司声明:  
温州德邦阀门股份有限公司设计、生产和制造的各种产品均依照国家、国际或企业标准执行,任何标准或相关标准都有可能被修订,样本中所引用的内容可能会发生变动。  
公司与任何客户所签合同之前,均必须由双方重新确认各项技术参数,并以书面合同中双方认可的条款为依据履行合约义务。  
公司样本资料仅供用户选用时参考,不做为法律依据。公司保留对样本内容修改的权利,如有修改恕不另行通知。  
版权所有温州德邦阀门股份有限公司所有。

**ZGDB**® 德邦阀门股份  
DEBON VALVE CO., LTD.

**YQDY**® 福建永强阀门  
FUJIAN YONGQIANG VALVE

**VALVE CASTING/PROCESSING/  
FINISHED PRODUCTS/  
SALES ONE-STOP SERVICE**

阀门铸造/加工/成品/销售一站式服务





# Company Profile

## 公司简介

## 一站式服务商 One-stop Service Provider

铸造 加工 成品 销售  
Casting Processing Finished Product Sales

2013

创建于

2015

发展中

2018

完善中

2022

稳步上升

温州德邦阀门股份有限公司(福建永强阀门制造有限公司)创办于2003年,是一家集研发、铸造、加工、销售服务为一体的通用阀门制造企业。

公司拥有大中型精良的加工设备、完善的生产技术及制造工艺、完备的检验设施及检测手段、细密的组织管理,保证了产品的高质量。公司还先后获得国家特种设备制造许可证(TS认证),质量体系认证(ISO9001认证),环境体系认证,科技型企业、安全生产标准化企业、多项工程单位供应商入网证书及专利证书等。

公司主要生产通用闸阀、截止阀、止回阀、球阀、过滤器、蝶阀、气电阀门等10余大类,共1000多个型号规格。阀体材质有碳钢、不锈钢、合金钢、超低碳不锈钢、钛合金、高镍合金和蒙乃尔合金等;生产阀门最大通径1000mm,最高工作温度700°C,最低工作温度-196°C。

产品广泛应用于石油、化工、冶金、电力、水利、建筑等行业,并出口欧美、俄罗斯、非洲、东南亚、中东和日本等国家和地区,产品质量稳定可靠,深受用户好评。

公司宗旨是“用高质量的产品奉献社会”。我们的工作目标是“使用户满意”。我们的质量方针是“满足用户对产品质量的需求和期望,跃升高质量管理水平,制造高水平的产品,创造高水平的服务”。德邦阀门股份有限公司愿与新老朋友、社会同仁同行、国内外用户,再度携手,再上一层楼,再创新辉煌!

Wenzhou Debang Valve Co., Ltd. (Fujian Yongqiang Valve Manufacturing Co., Ltd.), founded in 2003, is a general valve manufacturing enterprise integrating R&D, casting, processing, and sales services.

The company has large and medium-sized sophisticated processing equipment, perfect production technology and manufacturing process, complete inspection facilities and testing methods, and meticulous organization and management, which ensures the high quality of products. The company has also successively obtained the national special equipment manufacturing license (TS certification), quality system certification (ISO9001 certification), environmental system certification, technology-based enterprise, safety production standardization enterprise, multiple engineering unit supplier network access certificate level and patent certificate, etc.

The company mainly produces more than 10 categories of general gate valves, globe valves, check valves, ball valves, filters, butterfly valves, gas-electric valves, etc., with a total of more than 1,000 models and specifications. The valve body materials include carbon steel, stainless steel, alloy steel, ultra-low carbon stainless steel, titanium alloy, high nickel alloy and Monel alloy, etc. The maximum diameter of the valve is 1000mm, the maximum working temperature is 700°C, and the minimum working temperature is -196°C.

Products are widely used in petroleum, chemical, metallurgy, electric power, water conservancy, construction and other industries, and are exported to Europe, America, Russia, Africa, Southeast Asia, the Middle East and Japan and other countries and regions. The product quality is stable and reliable, and is well received by users.

The company's tenet is "contribute to the society with high-quality products". Our work goal is to "satisfy users". Our quality policy is "to meet the needs and expectations of users for product quality, to leapfrog the level of quality management, to manufacture high-level products, and to create high-level services". Debon Valve Co., Ltd. is willing to join hands with new and old friends, colleagues in society, and users at home and abroad again, to go to the next level, and to innovate again!





# Intellectual Strength

智造实力

## 不断创新

Innovation

创新 突破 研发 新品  
Innovation Breakthrough Research  
and Development New Products



### 产品质量 Product quality

德邦阀门追求生产的标准化、精细化，不断完善自己的生产工艺流程，包括每一个零部件，都严格按标准精心打造，确保产品的高品质。

Debang Valve pursues the standardization and refinement of production, and constantly improves its own production process, including each component, is strictly in accordance with The standard is carefully built to ensure the high quality of the product.

### 标准检验 Standard inspection

未来提供高品质产品，公司配置了先进的检测设备以及完善的检测手段，建立了一支严格要求的品质管理队伍，实现了从原材料检测，生产过程检测，产品及应用全过程的质量控制。

Provide high-quality products in the future, the company is equipped with advanced testing equipment As well as perfect testing methods, we have established a strict quality The management team has realized from raw material testing, production process testing, Quality control of the whole process of products and applications.

### 严谨务实 Rigorous and pragmatic

德邦阀门对每一细微之处的精益求精，都控制到最完美，让客户在使用的时候，深切感受到德邦严谨务实的品质宗旨。

Debon Valve strives for perfection in every nuance and controls it to the perfection. Let customers feel the rigorous and pragmatic Quality purpose.

### 德邦阀门 有较大的常规阀门现货仓储

Debon Valve  
There is a large stock of conventional valves in stock





# Qualification Honor

## 资质荣誉

本公司获得的资质和荣誉，是对我们过去取得成绩的肯定，也是对我们创造明日辉煌的鼓舞和鞭策！向新的台阶迈进，是德邦人顽强拼搏、永不停歇的信念！

The qualifications and honors obtained by our company are a reflection of our past. The affirmation of our achievements is also an affirmation for us to create a bright future. Huang's inspiration and encouragement! To advance to a new level is the tenacious and never-ending belief of Debang people!

### 获得多项国家认证

Obtained Multiple National Certifications



**ZGDB**® 德邦阀门股份  
DEBON VALVE CO., LTD.

**YQDY**® 福建永强阀门  
FUJIAN YONGQIANG VALVE

**VALVE CASTING/PROCESSING/  
FINISHED PRODUCTS/  
SALES ONE-STOP SERVICE**

阀门铸造/加工/成品/销售一站式服务

